

Title (en)

Container having a shape of fruit, vegetable or any other form.

Title (de)

Behälter in Form von Früchten, Gemüsen oder jeder anderen Form.

Title (fr)

Récipient ayant la forme de fruits, légumes ou quelconque autre forme.

Publication

EP 0560386 A1 19930915

Application

EP 93104060 A 19930312

Priority

- DE 9203431 U 19920313
- DE 9303354 U 19930308

Abstract (en)

A container (1) is specified, which has a basic body (2) with at least one hollow compartment (3a) inside it and a removal device. In this case, the basic body has the shape of fruit or vegetables or bottles or the shape of a heart, eyes, eggs or lips, or of cigarette packets or cigarettes or sports equipment of all types or cigarette lighters or model cars, aeroplanes, ships, dummies, animal figures or the shape of icecreams of various types, of ballpoint pens, fountain pens, hotdogs, sausages or the like. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Behälter (1) angegeben, welcher einen Grundkörper (2) mit wenigstens einem Hohlfach (3a) im Innenraum und eine Entnahmeeinrichtung hat. Der Grundkörper ist hierbei in Form von Früchten oder Gemüse oder Flaschen oder in Herz-, Augen-, Eier- oder Lippenform oder von Zigarettenenschachteln oder Zigaretten oder Sportgeräten aller Art oder Feuerzeugen oder Modellautos, Flugzeugen, Schiffen, Schnullern, Tierfiguren oder in Form von Eisformen verschiedenster Art, von Kugelschreibern, Füllern, Hotdogs, Würstchen oder dergleichen ausgebildet. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 1/02; B65D 81/36

IPC 8 full level

B65D 83/00 (2006.01); **B65D 81/36** (2006.01); **A46B 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A46B 15/0061 (2013.01); **A46B 15/0089** (2013.01); **B65D 81/365** (2013.01); **A46B 5/00** (2013.01); **A46B 2200/1066** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3105612 A 19631001 - WILLIAM KRASNOFF, et al
- [X] FR 1120359 A 19560704
- [Y] US 4741434 A 19880503 - LIEBMAN HERMAN [US]
- [Y] GB 2078679 A 19820113 - CENTROMINT CO
- [X] US 2948305 A 19600809 - SAVIDES SAVAS P
- [X] DE 3408586 A1 19850912 - PLASZCZYNSKI IRENEUSZ

Cited by

IT201700034253A1; ES2089979A1; EP1265516A4; ES2088769A1; WO2021063662A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0560386 A1 19930915; JP H06100058 A 19940412

DOCDB simple family (application)

EP 93104060 A 19930312; JP 7910993 A 19930312